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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

7. april 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 710

Kan ministeren bekræfte, at de seneste ændringer af taxaloven kombineret 

med kommunernes brug af selskabet Flextrafik har betydet, at taxaerne i de 

mindre bysamfund er næsten helt forsvundet, og vil ministeren i den 

sammenhæng tilkendegive, om han mener, at der er behov for en mere 

grundig evaluering af hele udviklingen på taxaområdet med henblik på at sikre 

taxabetjeningen i udkantsområderne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på magnus.heunicke@ft.dk

og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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